
Rada Miasta Wloclawek

Protok6l nr 1912020

XIX Sesja w dniu 28 stycznia2)2}

Obrady rozpoczgto 28 stycznia 2020 o godz.09:00,azakohczono o godz. l3:45 tego samego

dnia.

W posiedzeniu wziglo udzia\ 21 czlonk6w.

Obecni:

1. Jacek Bulawa

2. Janusz Dgbczytfiski

3. Mariola Gawlowska

4. Andrzej Golgbieski

5. Krrysztof Grz4dziel

6. Joanna Hofman-Kupisz

7. Jaroslaw Hupalo

8. DsriuszJb*i€+ski

9. Agnieszka Jura - Walczak

10. Piotr Kowal

11. Krrysztof Kowalski

12. Stanislaw Krzemieniewski

13, Zbigniew Lewandowski

14. Krystian Luczak

15. J6zef Mazierski

16. Wanda Muszalik

17. Ark*diusrPi*seeki



18. El2bieta Rutkowska

19. Ewa Szczepariska

20. Malgorzata Szymariska

21. Daniel Tobjasz

22. Stanislaw Warn'rzenkeski

23.Kilarzyna Zargbska

24. Jmnsz-Zi6'lkewski

25. Piotr Zwolifski

Ad. I
Sprawy organizacyjne.

a) otwarcie sesji

Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta radny Jaroslaw Hupalo otworzyl obrady XIX sesji Rady

Miasta Wlociawek, witaj4c Prezydenta Miasta dr Marka Wojtkowskiego, Zastqpc6w

Prezydenta Miasta w osobach Pana Krzysztofa Kukuckiego, Pani Domiceli Kopaczewskiej

oraz Pani dr Barbary Moraczewskiej a takae zebranych na sali urzqdnik6w, przedstawicieli

medi 6w, mieszkaric6w m iasta or az r adny ch uczestni c zqcy ch w obradach.

b) stwierdzenie quorum

Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta stwierdzil, ze na stan

25 radnyctrna sali obradzgromadzonych jest aktualnie - zgodnie z list4 obecnoSci 18 radnych,

azatem obrady sesyjne w dniu 28 stycznia br' s4 prawomocne.

Lista radnych obecnych podczas obrad XIX sesii Rady Miasta stanowi zal1cznik do protokolu.

c) przyjgcie protokolu z obrad XVIII sesji

Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e w Biurze Rady Miasta otazw Biuletynie

Informacji Publicznej Urzgdu Miasta udostgpniony byl do wgl4du protok6l z obrad XVIII sesji

Rady Miasta Wloclawek VIII kadencji, kt6ra odbyla sig w dniu 30 grudnia 2019 roku, z kt6rym

radni mogli sig zapozna(, i wniesi ewentualne uwagi. Nie zgloszono uwag, poprawek i

uzupelnieri.

d) zmiany do porz4dku obrad XIX sesji

W dvskusii wzieli udzial:
- J6zef Mazierski
- Ewa Szczepariska
- Janusz Dgbczyriski
- Piotr Kowal



- Marek Wojtkowski
- Janusz Dgbczyfiski
- Jozef Mazierski
- Zbigniew Lewandowski

Glosowano wniosek w sprawie:
zdjEciaz porz4dku obrad XIX sesji punktu nr 21 tj. uchwaly zmieniajqcej uchwalg w sprawie

zmiany oraz nadania statutuiednostce budzetowej Miejski Zarzqd Uslug Komunalnych i Drog
we Wloclawku, kt6ry zgloszony zostal przez radn4 Pani4 Ewg Szczeparisk4.

Wyniki glosowania
ZA: 13, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJQ SIf : 0, BRAK Gtr OSU: 0, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:
zA (13)
Jacek Bulawa, Krzysztof Grz4dziel,Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal,

Krystian \,uczak, Wanda Muszalik, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Malgorzata

S zymariska, Daniel Tobj as z, Katarzy na Zar Eb ska, P iotr Zwo I iriski

PRZECIW (7)
Janusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof Kowalski, Stanislaw

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, .I6zef Mazierski
NTEOBECNI (s)
Joanna Hofman-Kupisz, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki,

.Tanusz Zi6tkowski.

Stanislaw Wawrzonkoski,

Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta uwzglgdniaj4c wniosek Prezydenta Miasta zaproponowal

,o"ri"rr"nie porz4di<u w punkcie 21 o uchwalg w sprawie wyrazenia zgody na przyst4pienie

Gminy Miaito Wloclawek do migdzynarodowego projektu pt. ,,Scie2ki wsp6lpracy"

realizowan ego przezFundacjg Fundusz Wsp6lpracy (FFW) wsp6lfinansowanego w ramach IV

Osi Priorytetowej Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozw6j (POWER)'

Przedmiotowy piojekiuchwaly uzyskal opinig komisji stalej, zatem zostal spelniony wym6g $

55 Statutu Miasta.

Glosowano w sprawie:
to.suoeniuporz4dku obrad XIX sesji o uchwalg w sprawie wyraZenia zgody na przyst4piente

Gminy Miaito Wloclawek do migdzynarodowego projektu pt. "Sciezki wspolpracy"

realizowanego ptzezFundacjg Fundusz Wsp6lpracy (FFW) wsp6lfinansowanego w ramach IV

Osi Priorytetowej Programu Operacyj nego Wiedza Edukacj a Rozw6j (POWER).

Wyniki glosowania
zAr0, PRZECIW, 0, WSTRZYMUJE SIQ: 0, BRAK Gtr-OSU: 0, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:
zA(20)
Jacek Bulawa, Janusz DEbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof

Grzqdziel, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski,

Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Luczak, JozefMazierski, Wanda

Muszalik, ElZbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska,Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz,

Katarzyna Zar gb ska, P i otr Zwo I iri sk i

NTEOBECNI (s)



.Ioanna Hofman-Kupisz, Dariusz .Taworski, Arkadiusz Piasecki, Stanislaw Wawrzonkoski,
Janusz Ziolkowski

Innych zmian do porzadku obrad nie wntestono.

Ad.2
Informacja Prezydenta Miasta z dzialalnoSci miasta w okresie migdrysesyinym.

Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski przedstawil Radzie Miasta informacig z dzialalnoici
miasta w okresie miEdzysesyjnym, kt6ra obejmuje okres od dnia 30 grudnia br. czyli od

ostatniej sesji Rady Miasta do dnia 28 stycznia br. i przedstawia sig nastgpuj4co:

W omawianym okresie zawartych zostalo 11 um6w dotyczqcych udzielenia zam6wienia

publicznego. Jedn4 z nich byla umowa na rozbudowg ulicy Grodzkiej wraz z infrastruktur4 z

podziaiem na 2 zadania. Najkorzystniejsze oferty na zadania zlo|ylo konsorcjum: Firma

inzynieryjno - Drogowa DROGTOM Sp. z o.o. z siedzib4 we Wloclawku oraz Brzqczkowski

Sp. z o.o. z siedzib4 we Wloclawku. Terminrealizacji dla kaZdego z etap6w rozbudowy ulicy

Grodzkiej to 10 grudnia2020 roku. WartoS6 obydwu zada1 to ponad 8 milion6w 300 tysigcy

zlotych brutto. 9 stycznia z firmq,,BULLAIT" Andrzej Ciuchta z siedzibq w Elbl4gu

podpisali5my umowg na rozbudowg skateparku przy ulicy Wysokiej. Zgodnie z umow4

itatepark powinien byd gotowy do 30 kwietnia tego roku. Koszt zadania to niewiele ponad

milion zlotych. Firma Pracownia Architektoniczna ARCHI-SIZE .Iakub Kaczorowski z

siedzibq we Wloclawku zajmie sig opracowaniem dokumentacji projektowej dla zadania

inwestycyjnego pn. ,,3 --ego Maja Woonerfem / przebudowa ulicy 3 -go Maja w ramach

Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta Wloclawek". Wart4 138 tysigcy zlotych umow9 na

opru"o*unie dokumentacji podpisano 7 stycznia. Od tego dnia wykonawca ma 90 dni na jej

przygotowanie.
irlaiomiast od 7 stycznia do 28 lutego trwa nab6r wniosk6w o udzielenie dotacji na roboty

budowlane polegaj4ce na remoncie tuU przebudowre oraz na prace konserwatorskie i

restauratorskie w odniesieniu do nieruchomo5ci niewpisanych do rejestru zabytk6w dla

wlaScicieli lub u2ltkownik6w wieczystych nieruchomoSci polo2onych w obszarze Specjalnej

Strefy Rewitalizacji.
Wniosek o dofinansowanie projektu pn. ,,Poprawa infrastruktury ksztalcenia zawodowego we

Wloclawku" - zlo2ony w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Wojewodztwa

Kujawsko-Pomorskiego - otrzymal pozytylvn4 oceng Instytucji ZarzqdzaiEcej i decyziE

Zaiz4du Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego przyznane zostalo dofinansowanie w

wysokoSci ponad 9 milion6w zlotych. Zakres projektu obejmuje zakup niezbgdnego sprzqtu i

wyposa2enia do szkolnych pracowni oraz prace polegaj4ce na adaptacji i modemizacii

isiniej4cych pomieszczeri na pracownie zawodowe z udogodnieniami dla os6b

niepeinosprawnych w 7 szkolach zawodowych. Koszt calkowity zadaniato ponad 10.5 miliona

zlotych. Frzewidywany okres rueczowej realizacji zadania'. od kwietnia tego roku do marca

2021 r.
Rozpoczgly sig ferie dla dzieci z naszego wojew6dztwa. We wloclawskich szkolach ze

zorfanizowanego wypoczynku korzysta okolo 150 dzieci. Nad prawidlowym przebiegiem i

orginizacj4 p6lkolonii czuwai4 wychowawcy. Szkoly zapewniaiE dwa posiiki dziennie:

Sniadanie i obiad. Ferie w szkolach s4 bezplatne a rodzice dzieci doplacaj4 jedynie do

wyZywienia. Ferie trwaj4 r6wnie2 m.in. w plac6wkach kulturalnych, kt6re zapewniaj4 szereg

atrakcji. Zbogat4ofert4 mozna siE zapoznac na stronie W\ 1ylfU!A!]Aly--ek p1 w zakladce Ferie w

mie6cie.



Ogloszony zostal otwarty konkurs ofert na wykonywanie zadan w roku 2020 w zakresie

przeciwdzialania uzalelnieniom i patologiom spolecznym przezorganizacjepozaru4dowe oraz

inne podmioty prowadzEce dzialalno6c poZytku publicznego. W ramach konkursu zostanie

rozdysponowane wsparcie finansowe na 8 gl6wnych zadaf.Na ich realizacjqprzeznaczono 545

tysigcy ztotych. Ogloszony zostal r6wnie2 otwarty konkurs ofert na wykonywanie zadan w
zakresie ochrony i promocji zdrowia oraz dzialan na rzecz os6b niepelnosprawnych przez

organizacje pozarzqdowe orazinne podmioty prowadz4ce dzialalnoSc poZytku publicznego. Na
4 zadania w ramach tego konkursu przeznaczyliSmy 100 tysigcy zlotych.
Trwa weryfikacia formalna ofert, kt6re wplyngly na konkurs dotycz4cy reahzacji zadan
publicznych w zakresie powierzenia, wspierania i upowszechniania kultury frzycznej w 2020
roku przez organizacje pozarz4dowe oraz inne podmioty prowadz4ce dzialalnoSi po2ytku
publicznego w sferze kultury fizycznej. Planowana kwota dostgpnych Srodk6w na realizacjg
zadanw biez4cym roku wynosi I milion 650 tysiEcy zlotych. W wigkszoSci konkurs obj4l znane
ju? zadania dofinansowane z budzetu miasta, na przyHad organizacjg szkolenia sportowego
dzieci i mlodzieZy (l4czna kwota dotacji I milion zlotych), organizacjg zawod6w i imprez
sportowych oraz sportowo rekreacyjnych (185 tysigcy zlotych). Dzigki staraniom
przedstawicieli organizacji pozarz4dowych i szk6l wprowadzono teL kilka nowosci.

Przykladowo: z 40 tys. zl na 45 tys. zl zwigkszono planowane Srodki finansowe na

dofrnansowanie P6lmaratonu Wioclawsktego, z 20 tys. zl zwigkszono do 25 tys. zl Srodki na

upowszechnianie kultury fizycznej dla dzieci i mlodzte?y podczas tegorocznych wakacji. Jako

nowe zadanie wprowadzono wsparcie dla organizacji zawod6w pod nazw1,,Sprawny MiS",
adresowanych do klas I - V szk6l podstawowych z moZliwoSciE ich dofinansowania do kwoty
7 tys. zl. Natomiast 300 tys. zl przeznaiczono na organizacjg Mistrzostw Polski w lekkiej
atletyce, do ktorych nominowal nasze miasto Polski Zwiqzek Lekkiej Atletyki. Bgdzie to
najwigksza impreza sportowa w historii wloclawskiej lekkoatletyki, a dodatkowo na jej poziom

i atrakcyjnoSd wplynie organizacja w okresie poprzedzaj4cymlgrzyska Olimpijskie.
Na zakonczenie Prezydent Miasta. podzigkowal wszystkim, kt6rzy zaangazowali sig w
tegoroczny finai Wielkiej Orkiestry Swi4tecznej Pomocy.

W dyskusii nad przedstawiona informacia wzieli udzial:

- radny Krzysztof Kowalski
- radna Mariola Gawlowska
- Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski
- Zastgpca Prezydenta Miasta Krzysztof Kukucki
- radna Mariola Gawlowska
- radny Zbigniew Lewandowski (Ad Vocem)
- radny.Ianusz Dgbczyfski (Ad Vocem)
- ZastEpca Prezydenta Miasta dr Barbara Moraczewska
- ZastEpca Prezydenta M iasta D omice la Kop aczewska
- Zastgpca Prezydenta Miasta Krzysztof Kukucki
- radny Zbigniew Lewandowski (Ad Vocem)
- radny.Tanusz Dgbczyriski (Ad Vocem)
- Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta Jaroslaw Hupalo
- Zastepca Prezydenta Miasta dr Barbara Moraczewska
- radny Zbigniew Lewandowski (Ad Vocem)
- radny Krzysztof Kowalski
- radna Ewa Szczepariska
- ZastEpca Prezydenta Miasta dr Barbara Moraczewska
- Zastgpca Prezydenta Miasta Krzysztof Kukucki



- Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowskr

Ad,3
Informacja z dzialalno6ci Wloclawskiego Centrum Edukacji Ekologicznej w 2019 roku.

Informacjg z dzialalnoSci Wloclawskiego Centrum Edukacji Ekologicznej w 2019 roku
przedstawila Pani dr Maria Paliriska Dyrektor WCEE. Ponadto Pani dyrektor zaprezentowala

takae w formie multimedialnej osiqgnigcia plac6wki w okresie sprawozdawczym.
Udostgpniony zostal Iakae przez Pant4 Dyrektor wszystkim radnym Wloclawski Przegl4d

Ekologiczny EKO-WieSci, w kt6rym to czasopi5mie zaprezentowano dzialalnoSc WCCE w
roku 2019.

Po przedstawieniu Informacji Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udzial:
- radna Wanda Muszalik
- radna EwaSzczepafska
- radny Zbigniew Lewandowski

Po zakoficzeniu dyskusji Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod glosowanie
przedloZon4 informacj g.

Glosowano w sDrawie:

Przyjgcia Informacji z dzialalnoSci Wloclawskiego Centrum Edukacji Ekologicznej w 2019

roku.

Wvniki glosowania

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIQ: 0, BRAK Gtr-OSU: 2, NIEOBECNI: 4

Wvniki imienne:

zA (1e)

Jacek Bulawa, Janusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Gotgbieski, Krzysztof
Grz4dziel,.Ioanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Krzysztof
Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian N'uczak, Jozef

Mazierski, Wanda Muszalik, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepanska, Daniel Tobjasz,

Katar zy na Zar gbska, P i otr Zwo I iriski

BRAK GLOSU (2)

Piotr Kowal, Malgorzata Szymariska

NTEOBECNT (4)

Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki, Stanislaw Wawrzonkoski, Janusz Zi6lkowski



Po zakohczeniu procedury glosowania Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze w
rezultacie przeprowadzonego glosowania Rada Miastaprzyjgla przedstawione Sprawozdanie z

dzialalnoSci WCEE w roku 2019.

Ad.4
Uchwala zmieniaj4ca uchwalg w sprawie uchwalenia budZetu miasta Wloclawek na2020
rok wraz z autopoprawk4.

Ad.5
Uchwala zmieniajqca uchwalg w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej
na lata 2020-2030 wrazz autopoprawk4.

Wprowadzenia do obydwu zagadnienfinansowych zwiqzanych ze zmianami w budzecie miasta
oraz wieloletniq prognozq finansow4 wynikaj4cych z przedlozonych uchwal dokonala Pani

Honorata Baranowska Skarbnik Miasta.

Nastgpnie przedstawione zostaly opinie komisji, ktorarozpatrywala ww. zagadnienia.

Opinie Komisji stalej Rady Miasta
Uchwalg zmieniaj4ca uchwalE w sprawie uchwalenia budzetu miasta Wloclawek na 2020 rok
rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Bud2etu, Rozwoju i Promocji Miasta.

Opinig w tej sprawie przedstawila Przewodniczqca Komisji radna Katarzyna Zargbska.

TakZe uchwalg zmieniaj4ca uchwaig w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej

na lata 2020-2030 rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisia Bud2etu, Rozwoju i
Promocji Miasta. Opinig w tej sprawie przedstawila Przewodnicz4ca Komisji radna Katatzyna
Zargbska.

Po przedstawieniu opinii Komisji Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal,Ze otwiera

dyskusjg nad ww. zagadnieniami.

Wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie projekty procedowanych uchwal.

Glosowano w sDrawie:

Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie uchwalenia budzetu miasta Wloclawek na 2020 rok.

Wyniki glosowania

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTMYMUJE SIQ: 0, BRAK Gtr OSU: 2, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:

zA (te)

.Iacek Bulawa, Janusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Gotgbieski, Krzysztof
Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Krzysztof
Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian l-uczak, Iozef



Mazierski, Wanda Muszalik, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepafska, Daniel Tobjasz,

Katar zyna Zar gb ska, P i otr Zwo I iri s ki

BRAK GT.OSU (2)

Piotr Kowal, Malgorzata S zymariska

NTEOBECNT (4)

Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki, Stanislaw Wawrzonkoski, Janusz Zi6lkowski

Po zakot'rczeniu procedury glosowania Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Nastgpnie Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta rozpocz4l procedurg glosowania kolejnej

uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na

lata2020-2030.

Wyniki slosowania

ZA:16, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.TE SIQ: 3, BRAK Gtr-OSU: 2, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:

zA (16)

.Iacek Bulawa, Mariola Gawlowska, Andrzej Gotgbieski, Krzysztof Grz4dziel, Joanna Hofman-
Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Krzysztof Kowalski, Krystian I'uczak,
J6zef Mazierski, Wanda Muszalik, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Daniel Tobjasz,

Katar zy na Zar Ebska, P i otr Zwo I inski

wsTRZYMU.rq Srq (3)

.Ianusz Dgbczyriski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski

BRAK GLOSU (2)

Piotr Kowal, Malgorzata Szymariska

NTEOBECNT (4)

Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki, Stanislaw Wawrzonkoski, Janusz Zi6ikowski



Po zakoficzeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjEta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.6
Uchwala w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta
Wloclawek dla obszaru polo2onego w rejonie ulic Stodrilnej, Polnej, Zytniej, pomigdry
ulicami: Okrg2n4, Lggsk4, Skladow4, Celulozow4,Zagajewskiego, ponownie Celulozow4,
Barsk4 i Wojskow4.

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwaiy
dokonala Pani Jolanta Stat'rczak-Bromirska Dyrektor Wydzialu Urbanistyki i Architektury.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji stalej, kt6ra rozpatrywala ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta
Projekt uchwaly w przedmiotowej sprawie_rozpatrzylaorazpozytywnie zaopiniowala Komisja

Budzetu, Rozwoju i Promocji Miasta. Opinig w tej sprawie przedstawila Radzie Miasta

Przewodni cz4ca Ko mi sj i radna Katarzy na Zar Eb ska.

Po przedstawieniu opinii Komisji Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera

dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeh do udzialu w dyskusji Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie projekt procedowanej uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wloclawek

dla obszaru polo2onego w rejonie ulic Stod6lnej, Polnej, Zytniej, pomigdzy ulicami: Okr92n4,

LEgsk4, Skladow4, Celulozow4,Zagajewskiego, ponownie Celulozow4, Barsk4 i Wojskow4.

Wyniki qlosowania

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIf,: 0, BRAK GI-OSU: 2, NIEOBECNI: 4

Wvniki imienne:

zA (te)

Jacek Bulawa, Janusz DEbczynski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof
Grz4dziel,.loanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Ktzysztof
Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Nstczak, Jozef

Mazierski, Wanda Muszalik, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Daniel Tobjasz,

Katarzyna Zargbska, Piotr Zwoliriski

BRAK GI,OSU (2)

Pi otr Kowal, Malgor zata S zymariska
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NIEOBECNI (4)

Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki, Stanislaw Wawrzonkoski, Janusz Zi6lkowski

Po zakohczeniu procedury glosowania Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze w

rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.7
Raport z konsultacji w sprawie zmiany granic Miasta Wloclawek.

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonala Pani Angelika Wyr4bkiewicz

Dyrektor Wydzialu Kultury, Promocji i Komunikacji Spolecznej.

Opinia Komisji stalej Radv Miasta
Raport z konsultacji w sprawie zmiany granic Miasta Wloclawek tozpalrzyla oraz poz)'tywnle

zaopiniowala Komisja Bud2etu, Rozwoju i Promocji Miasta. Opinig w tej sprawie przedstawila

Radzi e Miasta P rzewo dni cz4c a Komi sj i radna Katarzy na Zar Eb ska.

Po przedstawieniu opinii Komisji Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal,ze otwiera

dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udzial:
- radny Janusz Dgbczynski
- radny Zbigniew Lewandowski
- Zastgpca Prezydenta M i asta Krzyszto f Kukuck i

Po wyczerpaniu zgloszeri do udzialu w dyskusji Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie Raport z konsultacji w sprawie zmiany granic Miasta Wloclawek.

Glosowano w sprawie:

Raportu z konsultacji w sprawie zmiany granic Miasta Wloclawek.

Wvniki glosowania

ZA: Ig,PRZECIW: 0, WSTRZYMUJQ SIQ: 0, BRAK Gtr-OSU: 2' NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:

zA (1e)

.lacek Bulawa, Janusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof

Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Krzysztof

Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Luczak, Jozef

Mazierski, Wanda Muszalik, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepafska, Daniel Tobjasz,

Katarzyna Zargbska, Piotr Zwol iriski

BRAK GLOSU (2)
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Piotr Kowal, Malgorzata Szymariska

NIEOBECNI (4)

Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki, Stanislaw Wawrzonkoski, Janusz Zi6lkowski

Po zakonczeniu procedury glosowania Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal,zew
rezultacie przeprowadzonego glosowania Rada MiastaprzyjEla Raport z konsultacji w sprawie

zmiany granic Miasta Wloclawek.

Ad.8
Sprawozdanie z dzialalnoSci Komisji Bezpieczeristwa i Porz4dku dla miasta Wloclawek
na prawach powiatu i Powiatu Wloclawskiego z^ 2019 rok.

Wprowadzenia do Sprawozdania dokonal Pan Janusz Majerski Dyrektor Wydziaiu Zarzqdzanta

Kryzysowego i Bezpieczefi stwa.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji staiej rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta
Przedmiotowe Sprawozdanie rozpatrzyla oraz pozylywnie zaopiniowala Komisja Porz4dku

Prawnego i Publicznego. OpiniE w tej sprawie przedstawila Radzie Miasta

Wiceprzewodnicz4ca Komisji radna Mariola Gawlowska.

Po przedstawieniu opinii Komisji Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera

dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zglosze| do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie procedowane Sprawozdanie.

Glosowano w sprawie:

Sprawozdania z dzialalnoSci Komisji Bezpieczehstwa i Porz4dku dla miasta Wloclawek na

prawach powiatu i Powiatu Wloclawskiego za 2019 rok.

Wvniki glosowania

ZA:18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJQ SIf,: 0, BRAK Gtr OSU: 3, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:

zA (18)

Jacek Bulawa, .Ianusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska,Krzysztof Grz4dziel, .loanna Hofman-

Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka .Iura - Walczak, Krzysztof Kowalski, Stanislaw

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Luczak,Jozef Mazierski, Wanda Muszalik,

Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Daniel Tobjasz, Katarzyna Zarqbska, Piotr Zwoliriski

BRAK GI-OSU (3)
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Andrzej Golgbieski, Piotr Kowal, Malgorzata Szymariska

NTEOBECNT (4)

Dariusz.Taworski, Arkadiusz Piasecki, Stanislaw Wawrzonkoski, Janusz Zi6lkowski

Po zakoficzeniu procedury glosowania Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal,2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania Rada Miastaprzyjgla przedstawione Sprawozdanie.

Ad.9
Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na realizacjg przez Gming Miasto Wloclawek
projektu pt. ,,Partnerstwo - od czego zaczq(?" w ramach Projektu Grantowego
Regionalnego Programu Operacyjnego Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego na lata
2014 -2020, OS Priorytetowa 11 Rozw6j lokalny kierowany przez spolecznoSd, Dzialanie
11.1 Wl4czenie spoleczne na obszarach objgtych LSR.

Wprowadzenia do projektu proponowanej uchwaly dokonal Pan Roman Stawisiriski Zastqpca
Dyrektora Wydzialu Rewitalizacji.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji stalej rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta
Projekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Rewitalizacji. Opinig w
tej sprawie przedstawila Radzie Miasta Przewodnicz4ca Komisji radna Agnieszka .lura-

Walczak.

Po przedstawieniu opinii Komisji Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal,2e otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie projekt procedowanej uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie Wra2enia zgody na realizacjg przez Gming Miasto Wloclawek projektu
pt. ,,Partnerstwo - od czego zaczq6?" w ramach Projektu Grantowego Regionalnego Programu

Operacyjnego Wojew6dztwaKujawsko - Pomorskiego na lata2014 -2020, OS Priorytetowa
1l Rozw6j lokalny kierowany przez spolecznoSc, Dzialanie 11.1 Wl4czenie spoleczne na

obszarach objgtych LSR.

Wvniki slosowania

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIf,: 0, BRAK Gtr OSU: 4, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:

zA (t7)

Jacek Bulawa, Janusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Gotgbieski, Joanna Hofman-
Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Krzysztof Kowalski, Stanislaw
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Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian N,uczak, JozefMazierski, Wanda Muszalik,
ElZbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Daniel Tobjasz, Piotr Zwoliriski

BRAK GI,OSU (4)

Krzysztof Grz4dziel, Piotr Kowal, Malgorzata Szymariska,Katatzyna Zarqbska

NIEOBECNI (4)

Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki, Stanislaw Wawrzonkoski,.Tanusz Zi6lkowski

Po zakonczeniu procedury glosowania Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal,2ew
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radq Miasta w

zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 10

U.t*ulu zmieniaj4ca uchwalg w sprawie zasad gospodarowania lokalami utytkowymi'
stanowi4cymi wlasnoSd Gminy Miasto Wloclawek, na okres dlu2sry ni2 3 lata oraz

wyraienia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z tym samym najemc4, po umowie

zawartej na czas oznaczony.

Wprowadzenia do zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwaly dokonala Pani

Magdalena Stefanowska Dyrektor Wydzialu Gospodarowania Mieniem Komunalnym.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji stalej rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta
P-fkt ,".h-"ty .ipatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisia Gospodarki Miejskiej i

Ochrony Srodowiska. OpiniE w tej sprawie przedstawila Radzie Miasta Wiceprzewodnicz4ca

Rady Miasta radna .Toanna Hofman-Kupisz.

Po przedstawieniu opinii Komisji Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poinformowil',2e otwiera

dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusii Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie proj ekt procedowanej uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie zasad gospodarowania lokalami uZytkowymi,

stanowi4cymi wlasnoSc Gminy Miasto Wioclawek, na okres dlulszy ni? 3 lata oraz v'ryta2enia

zgody nazawarcie koleinej umowy najmu ztym samym najemc4, po umowie zawartej na czas

oznaczony.

Wvniki glosowania

ZA:18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJ! SIQ: 0, BRAK GLOSU: 3, NIE'OBECNI: 4

Wvniki imienne:
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zA (18)

.Tacek Bulawa, .lanusz Dgbczyfiski, Mariola Gawlowska, Andrzei Golgbieski, .Ioanna Hofman-
Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Krzysztof Kowalski, Stanislaw

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian \,uczak,Jozef Mazierski, Wanda Muszalik,
Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Daniel Tobjasz, KatarzynaZargbska, Piotr Zwoliriski

BRAK GLOSU (3)

Krzysztof Grz4dziel, Piotr Kowal, Malgorzata Szymanska

NTEOBECNI (4)

Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki, Stanislaw Wawrzonkoski, Janusz Zi6lkowski

Po zakoriczeniu procedury glosowania Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, Ze w

rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 11

Uchwala w sprawie prryjgcia programu pn. ,,Wolontariat szans4 na oddlu2enie" na lata

2020-2024.

Przedmiotowy projekt uchwaly przedstawil Pan Piotr Grudziriski Dyrektor Miejskiego OSrodka

Pomocy Rodzinie we Wloclawku.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta:
nrolet<r"ctrwaly rozpatrzylaorazpozytywnie zaopiniowala Komisia Zdrowia, Rodziny i Opieki

Spolecznej. Opinig w tej sprawie przedstawiia Radzie Miasta Przewodnicz4ca Komisji radna

Ewa Szczepariska.

Po przedstawieniu opinii Komisji Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poinform owal,2e otwiera

dyskusj g nad przedlo Zonym zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udzial:
- radny .Ianusz Dgbczyriski
- radna Elzbieta Rutkowska
- Dyrektor Miejskiego Osrodka Pomocy Rodzinie we Wloclawku Piotr Grudziriski
- Zastgpca Prezydenta M i asta Domi ce I a Kop aczewska

Po wyczerpaniu zgloszeri do udzialu w dyskusji Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie projekt procedowanej uchwaly.

Glosowano w sDrawie:

Uchwaly w sprawie przyjgciaprogramu pn. ,,Wolontariat szans4 na oddluZenie" na \ata2020'
2024.
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Wvniki glosowania

ZA:18, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.IQ SII: 0,

Wvniki imienne:

zA (18)

BRAK Gtr-OSU: 3, NIEOBECNI:

Jacek Bulawa, .Tanusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof
Grz4dziel,.Toanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Krzysztof
Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Krystian Luczak, Jozef Mazierski, Wanda Muszalik,
ElzbietaRutkowska, Ewa Szczepariska, Daniel Tobiasz, KatarzynaZargbska, Piotr Zwoliriski

BRAK GT,OSU (3)

Piotr Kowal, Zbigniew Lewandowski, Malgorzata Szymariska

NTEOBECNT (4)

Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki, Stanislaw Wawrzonkoski, Janusz Zi6lkowski

Po zakohczeniu procedury glosowania Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal,2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 12

Uchwala zmieniajqca uchwalg w sprawie wysokoSci oraz szczeg6lowych warunk6w i
trybu prz 1yzna,wania i zwrotu zasilku celowego na ekonomiczne usamodzielnienie,
szczeg6lowych warunk6w prryznawania i odplatnoSci za uslugi opiekur{cze i
specialistyczne uslugi opiekulicze, z wylqczeniem specjalisfycznych uslug opiekufcrych
dla os6b z zaburzeniami psychicznymi, szczeg6lowych warunk6w czg5ciowego lub
calkowitego zwolnienia z oplat, trTbu ich pobierania.

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonal Pan Piotr Grudziriski Dyrektor
Miejskiego OSrodka Pomocy Rodzinie we Woclawku.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta
Projekt uchwaly rozpatrzylaorazpozylywnie zaopiniowala Komisja Zdrowia,Rodziny i Opieki
Spolecznej. Opinig w tej sprawie przedstawiia Radzie Miasta Przewodnicz4ca Komisii radna

EwaSzczepariska.

Po przedstawieniu opinii Komisji Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera
dyskusj g nad przedlo2onym zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeh do udzialu w dyskusji Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie projekt procedowanej uchwaly.
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Glosowano w sprawie:

Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie wysokoSci oraz szczeg6lowych warunk6w i trybu
przyznawania i zwrotu zasilku celowego na ekonomiczne usamodzielnienie, szczeg6lowych
warunk6w przyznawania i odplatnoSci za uslugi opiekufcze i specjalistyczne uslugi
opiekuricze, z wyl4czeniem specjalistycznych uslug opiekuriczych dla os6b z zaburzeniami
psychicznymi, szczeg6lowych warunk6w czgsciowego lub calkowitego zwolnienia z oplat,
trybu ich pobierania.

Wvniki qlosowania

ZA: 18, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIE: O, BRAK GI,OSU: 3, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:

zA (18)

Jacek Bulawa, Janusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof
Grz4dziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka .Iura - Walczak, Krzysztof
Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Krystian N-uczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik,
ElZbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Daniel Tobjasz, KatarzynaZargbska, Piotr Zwoliriski

BRAK GI-OSU (3)

Piotr Kowal, Zbigniew Lewandowski, Malgorzata Szymariska

NIEOBECNI (4)

Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki, Stanislaw Wawrzonkoski, Janusz Zi6lkowski

Po zakonczeniu procedury glosowania Wiceprzewodnrcz4cy Rady Miasta poinformowal,Zew
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjEta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieni u.

Ad. 13

Uchwala w sprawie wyraZenia zgody na realizacjg przez Gming Miasto Wloclawek
projektu pn. ,,AKTYWNI MIMO WSZYSTKO!", wsprilfinansowanego w ramach
Regionalnego Programu Operacyjnego Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego na lata
2014 - 2020 w ramach Osi Priorytetowej 11 Wzrost aktywizacji spoleczno - zawodowej
mieszkaric6w objgtych Lokalnymi Strategiami Rozwoju, Dzialanie 11.1 Wl4czenie
spoleczne na obszarach objgtych LSR.

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonal Pan Piotr Grudziriski Dyrektor
Miejskiego OSrodka Pomocy Rodzinie we Wloclawku.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisii rozpatruj4cei ww. zagadnienie.
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Opinia Komisji stalej Rady Miasta
Projekt uchwaly rczpatrzylaorczpozytywnie zaopiniowala Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki
Spolecznei. OpiniE w tej sprawie przedstawila Radzie Miasta Przewodnicz4ca Komisji radna

Ewa Szczepariska.

Po przedstawieniu opinii Komisji Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera
dyskusjg nad przedloZonym zagadnieniem.

Wobec braku zglosze| do udzialu w dyskusji Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie projekt procedowanej uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie wyraaenia zgody na realizaciQ przez Gming Miasto Wloclawek projektu
pn. ,,AKTYWNI MIMO WSZYSTKO!", wsp6lfinansowanego w ramach Regionalnego

Programu Operacyjnego Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego na lata2014 - 2020 w ramach

Osi Priorytetowej 1l Wzrost aktywizacji spoleczno - zawodowej mieszkat'rc6w objqtych

Lokalnymi Strategiami Rozwoju, Dzialanie 11.1 Wl4czenie spolecznena obszarach objqtych
LSR.

Wvniki glosowania

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJI SIf,: 0, BRAK GI-OSU: 4, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:

zA (17)

Jacek Bulawa, .Ianusz Dgbczynski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof
Grz4dziel,.Ioanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Krzysztof
Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, KrystianN,uczak Wanda Muszalik, Elzbieta Rutkowska,

Ewa S zczepanska, D ani el Tobj asz, Katarzy na Zar Eb ska, P i otr Zwo I iriski

BRAK GI,OSU (4)

Piotr Kowal, Zbigniew Lewandowski, J6zef Mazierski, Malgoruata Szymat'rska

NTEOBECNI (4)

Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki, Stanislaw Wawrzonkoski, Janusz Ziolkowski

Po zakohczeniu procedury glosowania Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal,2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 14 - Ad. 19

Ad. t4
Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na przyst4pienie i realizacjg przez Gming Miasto
Wloclawek projektu pn. ,,Sport, nauka oraz sztuka - wlaSnie Ciebie szuka" prry Szkole
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Podstawowej Nr 2 wsp6lfinansowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego
Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego na lata2014 -2020 w ramach Osi Priorytetowej
11 Wzrost aktywnoSci spolecznej - zawodowej mieszkaric6w objgfych Lokalnymi
Strategiami Rozrvoju, Dzialanie 11.1 Wl4czenie spoleczne na obszarach objgtych LSR, w
ramach naboru nr 2lGl20l9 ogloszonego przez Stowarryszenie Lokalna Grupa Dzialania
Miasto Wloclawek o powierzenie grantu.

Ad. 15.

Uchwala w sprawie wyraZenia zgody na prrystqpienie i realizacjg przez Gming Miasto
Wloclawek projektu pn. ,,Klub Mlodzie2owy Sr6dmiescie!" przy Szkole Podstawowej Nr
3 wsp6lfinansowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Wojew6dztwa
Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014 - 2020 w ramach Osi Priorytetowej ll Wzrost
aktywnoSci spolecznej - zawodowej mieszkaricriw objgtych Lokalnymi Strategiami
Roavoju, Dzialanie 11.1 Wl4czenie spoleczne na obszarach objgtych LSR, w ramach
naboru nr 2lGl20l9 ogloszon ego pyzez Stowarzyszenie Lokalna Grupa Dzialania Miasto
Wloclawek o powierzenie grantu.

Ad. 16

Uchwala w sprawie wyraZenia zgody na przyst4pienie i realizacjg przez Gming Miasto
Woclawek projektu pn. ,,Klub Mlodzie2owy Male Poludnie" prry Szkole Podstawowej
Nr 7 wspritfinansowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego
Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego na lata2014 -2020 w ramach Osi Priorytetowej
11 Wzrost aktywnoSci spolecznej - zawodowej mieszkaric6w objgfych Lokalnymi
Strategiami Rozrvoju, Dzialanie 11.1 Wl4czenie spoleczne na obszarach objqtych LSR, w
ramach naboru nr 2lG/2019 ogloszon ego przez Stowarryszenie Lokalna Grupa Dzialania
Miasto Wloclawek o powierzenie grantu.

Ad. 17

Uchwala w sprawie wyraienia zgody na prryst4pienie i realizacjg przez Gming Miasto
Wloclawek projektu pn. ,,Popoludnie z 10" prTy Szkole Podstawowej Nr l0
wsp6lfinansowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Wojew6dztwa
Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014 - 2020 w ramach Osi Priorytetowej l l Wzrost
aktywnoSci spolecznej - zawodowej mieszkaricriw objgfych Lokalnymi Strategiami
Rozwoju, Dzialanie 11.1 Wl4czenie spoleczne na obszarach objgtych LSR, w ramach

naboru nr 2lGl20l9 ogloszon ego pyzez Stowarzyszenie Lokalna Grupa Dzialania Miasto
Wloclawek o powierzenie grantu.

Ad.t8
Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na przyst4pienie i realizacjg pYzez Gming Miasto
Wloclawek projektu pn. o,Zajgcia pozalekcyjne w Klubie Mlodzie2owym" prry Szkole

Podstawowej Nr 14 wsp6lfinansowanego w ramach Regionalnego Programu
Operaryjnego Wojew |dztwa Kujawsko - Pomorskiego na lata2014 -2020 w ramach Osi

Priorytetowej 1l Wzrost aktywnoSci spolecznej - zawodowej mieszkaricriw objgtych
Lokalnymi Strategiami Rozwoju, Dzialanie 11.1 Wlqczenie spoleczne na obszarach

objgtych LSR, w ramach naboru nr 2lGl20l9 ogloszon ego przez Stowarzyszenie Lokalna
Grupa Dzialania Miasto Wloclawek o powierzenie grantu.

Ad.19
Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na prryst4pienie i realizacjg przez Gming Miasto
Wloclawek projektu pn. ,,Klub Swietlik" przy Zespole Szk6l Nr 3 wsprilfinansowanego w
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ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego
na lata 2014 - 2020 w ramach Osi Priorytetowej 1l Wzrost aktywnoSci spolecznej -

zawodowej mieszkafc6w objgtych Lokalnymi Strategiami Rozwoju, Dzialanie 11.1

Wlqczenie spoleczne na obszarach objgtych LSR, w ramach naboru nr 2lGl20l9
ogloszonego przez Stowarryszenie Lokalna Grupa Dzialania Miasto Wloclawek o

powierzenie grantu.

Wprowadzenia do bloku uchwal oSwiatowych iak w zalqcznikach ww. do projekt6w uchwal
dokonala Pani Agnieszka Bialopiotrowicz Dyrektor Wydzialu Edukacj i.

Nastgpnie przedstawione zostaly opinie komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinie Komisji stalej Rady Miasta
Projekty ww. uchwal rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisia Edukacji. Opinie
odrgbnie do kazdei uchwaly przedstawila Radzie Miasta Przewodnicz4ca Komisji radna Wanda

Muszalik.

Po przedstawieniu opinii Komisji Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera
dyskusj g nad przedlozonymi zagadnieniami.

Wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie odrgbnie kaldy projekt procedowanej uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na przyst4pienie i realizaciE przez Gminq Miasto
Wloclawek projektu pn. ,,Sport, nauka oraz sztuka - wlaSnie Ciebie szuka" przy Szkole

Podstawowej Nr 2 wsp6lfinansowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego

Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014 - 2020 w ramach Osi Priorytetowej I I
Wzrost aktywnoSci spolecznej - zawodowej mieszkaricow objgtych Lokalnymi Strategiami

Rozwoju, Dzialanie 1 l.l Wt4czenie spoleczne na obszarach objgtych LSR, w ramach naboru

nr 2lGl20l9 ogloszonego przez Stowarzyszenie Lokalna Grupa Dzialania Miasto Wloclawek o

powierzenie grantu..

Wvniki slosowania

ZA:18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJQ SIQ: 0, BRAK Gtr OSU: 3, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:

zA (18)

Jacek Bulawa, .Tanusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof
Grzqdziel,.Ioanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Krzysztof
Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Krystian Luczak, Jozef Mazierski, Wanda Muszalik,
Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Daniel Tobjasz, KatarzynaZarEbska, Piotr Zwoliriski

BRAK GLOSU (3)

Piotr Kowal, Zbigniew Lewandowski, Malgorzata Szymariska
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NIEOBECNI (4)

Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki, Stanislaw Wawrzonkoski, Janusz Zi6tkowski

Po zakonczeniu procedury glosowania Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podigta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na przyst4pienie i rcalizacjg przez Gminq Miasto
Wloclawek projektu pn. ,,Klub Mlodzie2owy Sr6dmieSci eto' przy Szkole Podstawowej Nr 3

wsp6lfinansowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Wojew6dztwa

Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014 - 2020 w ramach Osi Priorytetowej I I Wzrost

aktywnoSci spolecznej - zawodowej mieszkaric6w objgtych Lokalnymi Strategiami Rozwoju,

Dzialaniell.l Wl4czeniespolecznenaobszarachobjgtychLSR,wramachnaborunr2lGl20l9
ogloszoneg o przez Stowarzyszenie Lokalna Grupa Dzialania Miasto Wloclawek o powierzenie

grantu..

Wvniki glosowania

ZA: 18, PRZECIW: O, WSTRZYMUJQ SIQ: O, BRAK GLOSU: 3, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:

zA (18)

.Tacek Bulawa, .lanusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzei Gotqbieski, Krzysztof
Grz1dziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosiaw Hupalo, Agnieszka .Iura - Walczak, Krzysztof

Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Krystian Luczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik,

El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Daniel Tobjasz, KatarzynaZarEbska, Piotr Zwoliriski

BRAK GT,OSU (3)

Piotr Kowal, Zbi gniew Lewandowski, Malgorzata Szymat'-rska

NTEOBECNI (4)

Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki, Stanislaw Wawrzonkoski, Janusz Zi6lkowski

Po zakoiczeniu procedury glosowania Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze w

rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radq Miasta w

zaproponowanym brzmieniu.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie wyraaenia zgody na przyst4pienie i realizacjE przez Gminq Miasto
Wloclawek projektu pn. ,,Klub MlodzieZowy Male Poludnie" przy Szkole Podstawowei Nr 7

wsp6lfinansowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Wojew6dztwa
Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014 - 2020 w ramach Osi Priorytetowej 11 Wzrost
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aktywno3ci spolecznej - zawodowej mieszkaric6w objgtych Lokalnymi Strategiami Rozwoju,
Dzialanie 1 I .l Wt4czenie spoleczne naobszarach objgtych LSR. w ramach naboru nr 21G12019

ogloszonego przez Stowarzyszenie Lokalna Grupa Dzialania Miasto Wloclawek o powierzenie

grantu.

Wvniki glosowania

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJI SIf: 0, BRAK Gtr-OSU: 3, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:

zA (18)

Jacek Bulawa, Janusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzei GolEbieski, Krzysztof

Grzqdztel,Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Krzysztof

Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Krystian t uczak, Jozef Mazierski, Wanda Muszalik,

El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepat'rska, Daniel Tobjasz, KatarzynaZatqbska, Piotr Zwoliriski

BRAK GLOSU (3)

Piotr Kowal, Zbigniew Lewandowski, Malgorzata Szymafiska

NIEOBECNI (4)

Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki, Stanislaw Wawrzonkoski, Janusz Zi6lkowski

Po zakonczeniu procedury glosowania Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal,2e w

rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radq Miasta w

zaproponowanym brzmieniu.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na przyst4pienie i rcahzacjE przez Gminq Miasto

Wloclawek projektu pn. ,,Popoludnie z 10" przy Szkole Podstawowej Nr l0
wsp6lfinanro*un.go w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Wojew6dztwa

Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014 - 2020 w ramach Osi Priorytetowej 1l Wzrost

aktywnoSci spolecznej - zawodowej mieszkat'rc6w objgtych Lokalnymi Strategiami Rozwoju,

Dzialanie 1 1.i Wt4czenie spolec zne naobszarach objgtych LSR, w ramach naboru nr 2lGl20l9
ogioszoneg o przezstowariyszenie Lokalna Grupa DzialaniaMiasto Wloclawek o powierzenie

grantu.

Wvniki glosowania

ZA:18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJQ SIQ: 0, BRAK Gtr-OSU: 3, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:

zA (18)
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.Iacek Bulawa, Janusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzei Golgbieski, Krzysztof
Grz4dziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Krzysztof
Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Krystian N,uczak, .I6zef Mazierski, Wanda Muszalik,
Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Daniel Tobiasz, Katarzyna Zargbska, Piotr Zwoliriski

BRAK GLOSU (3)

Piotr Kowal, Zbigniew Lewandowski, Malgorzata Szymariska

NIEOBECNI (4)

Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki, Stanislaw Wawrzonkoski, Janusz Zi6lkowski

Po zako{czeniu procedury glosowania Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie wyra2enia zgody na przyst4pienie i reahzacjE przez Gming Miasto
Wloclawek projektu pn. ,,ZajEcia pozalekcyjne w Klubie MlodzieZowym" przy Szkole

Podstawowej Nr l4 wsp6lfinansowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego

Woiew6dztwa Kuiawsko - Pomorskiego na lata 2014 - 2020 w ramach Osi Priorytetowej 11

Wzrost aktywnoSci spolecznej - zawodowei mieszkat'rc6w objgtych Lokalnymi Strategiami

Rozwoju, Dzialanie I1.1 Wl4czenie spoieczne na obszarach objgtych LSR, w ramach naboru

nr 21G12019 ogloszonego przez Stowarzyszenie Lokalna Grupa Dzialania Miasto Wloclawek o

powierzenie grantu..

Wvniki glosowania

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.fI SIQ: 0, BRAK GLOSU: 3, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:

zA (18)

Jacek Bulawa, Janusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej GolEbieski, Krzysztof
GrzEdziel,.Toanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Krzysztof
Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Krystian Luczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik,
Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Daniel Tobjasz, Katarzyna ZarEbska, Piotr Zwoliriski

BRAK GT,OSU (3)

Piotr Kowal. Zbigniew Lewandowski, Malgorzata Szymariska

NTEOBECNT (4)

Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki, Stanislaw Wawrzonkoski, Janusz Zi6lkowski

22



Po zakoriczeniu procedury glosowania Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, Ze w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie wyrtzema .zgody na przyst4pienie i realizacjg przez Gming Miasto
Wloclawek projektu pn. ,,Klub Swietlik" przy Zespole Szk6t Nr 3 wsp6lfinansowanego w
ramach Regionalnego Programu Operacyinego Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego na lata
2014 - 2020 w ramach Osi Priorl.tetowej 11 Wzrost aktywnoSci spolecznej - zawodowej
mieszkaric6w objgtych Lokalnymi Strategiami Rozwoju, Dzialanie 11.1 Wl4czenie spoleczne

na obszarach objgtych LSR, w ramach naboru nr 21G12019 ogloszonego przez Stowarzyszenie
Lokalna Grupa Dzialania Miasto Wloclawek o powierzenie grantu..

Wyniki slosowania

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIE: 0, BRAK GI-OSU: 3, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:

zA (18)

.Iacek Bulawa, Janusz DEbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof
Grzqdziel,.Toanna Hofman-Kupisz, .Taroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Krzysztof
Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Krystian Luczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik,
Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepanska, Daniel Tobjasz, Katarzyna Zargbska, Piotr Zwolinski

BRAK GT.OSU (3)

Piotr Kowal, Zbigniew Lewandowski, Malgorzata Szymanska

NTEOBECNT (4)

Dariusz.Iaworski, Arkadiusz Piasecki, Stanislaw Wawrzonkoski, Janusz Zi6lkowski

Po zakonczeniu procedury glosowania Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.20
Uchwala w sprawie wyraienia zggdy na prryst4pienie Gminy Miasto Wloclawek do
migdrynarodowego projektu pt. ,oScieiki wsp6lpracy" realizowanego przez Fundacjg
Fundusz Wsp6lpracy (FFW) wsprilfinansowanego w ramach IV Osi Priorytetowei
Programu Operacyinego Wiedza Edukacia Rozw6j (POWER).

Projekt uchwaly przedstawila Pani Agnieszka Bialopiotrowicz Dyrektor Wydzialu Edukacji.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj1cej ww. zagadnienie.
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Opinia Komisji stale.i Rady Miasta
Projekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Edukacji' Opinig w tej

sprawie przedstawila Radzie Miasta Przewodnicz4ca Komisji radna Wanda Muszalik.

Po przedstawieniu opinii Komisji Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera

dyskusjg nad przedlozonym zagadnieniem.

Wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie projekt procedowanej uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie wyrazenia ,zgody na przyst4pienie Gminy Miasto Wloclawek do

migdzynarodowego projektu pt. ,,ScieZki wsp6lpracy" realizowanego przez Fundacjq Fundusz

Wsp6ipracy (FFW) wsp6lfinansowanego w ramach IV Osi Priorytetowej Programu

Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozw6j (POWER).

Wvniki glosowania

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.TQ SIQ: 0, BRAK Gtr-OSU: 3, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:

zA (18)

1acek Bulawa, Janusz Dgbczynski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski. Krzysztof

Grzqdziel,.Ioanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Krzysztof

Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Krystian N,uczak, Jozef Mazierski, Wanda Muszalik'

Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Daniel Tobjasz, Katatzyna Zarqbska, Piotr Zwoliriski

BRAK GT,OSU (3)

Piotr Kowal, Zbi gniew Lewandowski, Malgorzata Szymariska

NTEOBECNI (4)

Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki, Stanislaw Wawrzonkoski, Janusz Ziolkowski

Po zakonczeniu procedury glosowania Wiceprzewodniczqcy Rady Miasta poinformowal,2ew

rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjqta przez Radq Miasta w

zaproponowanym brzmieniu.

zdjgto zporz4dku
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Ad.22
Interpelacje, wnioski i zapytania radnych.

W tvm punkcie porz4dku interpelacje zlo2yli:
- radny Stanislaw Krzemieniewski
- radny Janusz Dgbczyriski
- radna Agnieszka Jura - Walczak
- radny Krzysztof Grz4dziel

Ad.23
Informacje i komunikaty.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal radnych o obowi4zku zlohenia oSwiadczerl

maj4tkowych za rok 2019.

Ad.24
Zakoirczenie obrad

Wobec zrealizowaniaporz4dku posiedzenia, Wiceprzewodnicz4ca Rady Miasta radny Jaroslaw

Hupalo zakonczyl obiady XIX sesji Rady Miasta Wloclawek, kt6re odbyly sig w dniu 28

stycznia 2020 roku.

Przygotowal(a) : Jolanta Skladanows
Biuro Radv Miasta

Wicep

riltsd
1 MIASTA

Pzygotowano przy pomocy programu eSesja.pl
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